
 

Protokół Nr 14/2020 

z posiedzenia  Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  

z dnia 20 stycznia 2020 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  

i Sportu - radny Artur Miętek. Na posiedzeniu nieobecna była radna Grażyna Kwiatkowska.  

 O godz. 1600 Przewodniczący otworzył posiedzenie, przywitał członków Komisji  

oraz zaproszonych gości. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych  stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 Ad. 2. Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia:     

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji /z dn. 17.12.2019 r./. 

4. Sprawozdanie z realizacji bieżących inwestycji oświatowych. 

5. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy. 

6. Podsumowanie pracy Komisji za 2019 rok. 

7. Opracowanie planu pracy Komisji  na 2020 rok. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 Ww. porządek obrad przyjęto jednogłośnie – 4 głosami za. 

Ad. 3. Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 17 grudnia 2019 r.  przyjęto jednogłośnie 

– 4 głosami za. 

Ad. 4. Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska przedstawiła sprawozdanie 

z realizacji bieżących inwestycji oświatowych. Poinformowała, że: 

- 21.01.br. odbędą się odbiory robocze straży pożarnej w przedszkolu w Skrzeszewie. 

Inwestycja zbliża się ku końcowi, prace na piętrze zakończyły się, nadal trwają prace na 

parterze. Planowany termin rozpoczęcia działalności przedszkola to wrzesień 2020 r. 

 Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Wieliszewie – p. Jacek Banaszek poinformował, 

że rozpoczęcie nauki w nowym obiekcie od lutego 2020 r. byłoby niemożliwe ze względów 

kadrowych. 

 Przewodniczący Komisji zapytał, czy od września 2020 r. klasy 7 pozostają w szkole  

w Skrzeszewie. 

 Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Wieliszewie – p. Jacek Banaszek poinformował, 

że jeśli będzie taka decyzja, klasy 7 pozostaną w szkole w Skrzeszewie, będzie wiązało się to 

z koniecznością zmiany uchwały z 24 marca 2017 r. 

- trwa rozbudowa  szkoły w Janówku Pierwszym; 

- trwają prace związane z termomodernizacją szkoły w Komornicy; 

- upłynął termin składania ofert w kolejnym postępowaniu przetargowym na budowę sali 

sportowej w Łajskach. Na sesji radnym zostanie przedstawiona propozycja zwiększenia 

środków finansowych na ten cel. Najtańsza oferta opiewała na kwotę 7 mln 239 tys. Oferta 

spełnia wymogi formalne. 

 Radna Danuta Wrzesińska zapytała, ile planowano przeznaczyć na realizację tej 

inwestycji. 

 Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że na 

sfinansowanie zamówienia zaplanowano kwotę 6 mln 400 tys. zł. 

 Przewodniczący Komisji zaproponował, aby kolejne posiedzenie Komisji odbyło się  

w budynku nowo wybudowanego przedszkola w Skrzeszewie 

Ad. 5. Komisja opiniowała nw. projekty uchwał na sesję Rady Gminy: 
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1/  w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wieliszew na rok szkolny 

2019/2020. 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Wieliszewie – p. Jacek Banaszek 

poinformował, że w związku z ustawą z dnia 16 października 2019 r. o zmianie ustawy Prawo 

oświatowe oraz niektórych innych ustaw  zmianie ulegają zasady zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych, jeżeli dowożenie 

zapewniają rodzice. Zgodnie z zapisami ustawy, średnią cenę jednostki paliwa w gminie 

określa na każdy rok szkolny rada gminy, w drodze uchwały, uwzględniając ceny jednostki 

paliwa w gminie.  

 Do wyliczenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2019/2020, przyjęto ceny 

jednostek paliw: autogazu, oleju napędowego i benzyny pozyskanych ze stacji paliw  

prowadzonych na terenie Gminy Wieliszew, tj. „Stacja Paliw BLISKA” w Wieliszewie, 

„Stacja Paliw ORLEN” w Skrzeszewie, „Stacja Paliw LOTOS” w Łajskach, na podstawie 

których ustalono średnia cenę jednostek paliwa obowiązującą w roku szkolnym 2019/2020.  

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. Projekt uchwały zyskał jednogłośnie – 4 głosami za – 

opinię pozytywną. 

2/ w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/156/2019 Rady Gminy Wieliszew z dnia 20 grudnia 

2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu, określającego niektóre zasady wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach wychowania przedszkolnego i szkołach, dla których 

Gmina Wieliszew jest organem prowadzącym. 

 Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Wieliszewie – p. Jacek Banaszek 

poinformował, że  w uchwalonym w grudniu 2019 r. regulaminie wynagradzania nauczycieli  

w szkołach i przedszkolach, dla których  Gmina Wieliszew jest organem prowadzącym, 

określono  maksymalną liczbę godzin, za którą nauczyciel może otrzymać wynagrodzenie  

z tytułu świadczenia pracy w dniach pracy (zielone szkoły itp.)  lub w dniach wolnych od 

pracy (np. zawody w soboty i/lub w niedziele) - w § 6 ust. 6 wprowadzono zapis „nie więcej 

niż za 8 godzin”, natomiast w § 6 ust. 7 „nie więcej niż za 4 godziny”.  

Zmiana spowodowana jest sugestią organu nadzoru, który wskazał, że nie można ograniczać 

nauczycielom liczby godzin, które mogą przepracować podczas wycieczek szkolnych i za 

które otrzymają wynagrodzenie. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. Projekt uchwały zyskał jednogłośnie – 4 głosami za – 

opinię pozytywną. 

 Ad. 6. Członkowie Komisji dokonali podsumowania pracy Komisji za 2019 rok.  

Sprawozdanie z pracy Komisji przyjęto jednogłośnie – 4 głosami za. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 Ad. 7.  Członkowie Komisji opracowali plan pracy  na 2020 rok. 

 Plan pracy Komisji przyjęto jednogłośnie – 4 głosami za. Plan pracy Komisji stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 Ad. 8. Sprawy różne. 

 Radny Rafał Donarski zapytał o  wyniki konsultacji społecznych dotyczących realizacji 

inwestycji oświatowych w formule partnerstwa publiczno-prywatnego. 

 Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że podsumowanie 

konsultacji społecznych nastąpi na jednej z najbliższych sesji. Poinformowała, że wpłynęło 

około 400 ankiet. W ankietach wskazywano następujące rozwiązania.: wykorzystanie 

zaplecza w Komornicy, realizacja inwestycji w ograniczonym zakresie, likwidacja placówki  

w Olszewnicy Starej i rozbudowa szkoły w Skrzeszewie (1 głos), sprzęcie wobec realizacji 

inwestycji (4 głosy). 

                      Ad. 9. O godz. 1650  Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.   

Protokół sporządziła:     Przewodniczący    

Magdalena  Kucińska     Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

       Artur Miętek 


